
 Styrelseprotokoll  

 för Hjärups Byalag 

 byalag    

 2014-01-22 

 

 

 

 

 

 

Plats:  Hjärupslundsskolan  

 

 

Närvarande: Claes Bruce, Ingegerd Höglund,  Margareta Thomasson Stern,  Ulla-Britt 

Henningsson,  Kerstin Ringdahl, Ulla Göransson och Lars-Göran Mattisson. 

  

Gäst: Mattias Onsdorff, webmaster och Magnus Pärsson från Vårt Hjärup och medlem i 

Referensgruppen (§11). 

 

Förhindrade:   Malin Flankör, Tommy Grönberg och Ingemar Persson. 

  

 

§ 1      Mötets öppnande och val av mötesordförande 

           Till mötesordförande valdes Lars-Göran Mattisson 

 

           

§ 2    Val av justeringsman  

 Till justerare valdes Ingegerd Höglund 

 

   

§ 3 Val av mötessekreterare 

 Till mötessekreterare valdes Claes Bruce. 

 

 

§ 4     Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes. 

 
 

§ 5     Föregående styrelseprotokoll  

 Protokoll från möte 2013-12-11 godkändes. 

   

   

§ 6     Nytt från råden 
 Kultur- och fritidsrådet: Vårens arrangemangslista är färdig och kommer att delas ut 

tillsammans med Byabladet.  

 Kerstin Ringdahl skickar in ansökan om kulturbidrag. 

 

 Gatu-och kommunikationsrådet: Lars-Göran Mattisson skall skriva till kommunen 

 rörande resterande påpekade trafikåtgärder samt bättre skyltning till Hjärupslunds- 

 skolan. 

 

 

 

 



 

 

§ 7    Inkommande skrivelser 
 Inbjudan till Samråd angående Äppelhagen. 
 Kort positivt kommentar angående detaljplanen skrives, Lars-Göran Mattisson 
 
 Föreningsmeddelande från kommunen rörande ansökan om Kulturbidrag. 
 
  
§ 8    Utgående skrivelser 
 Inga 
 
 
  
   
§ 9 Information 
 Representant från Hem och Skola kommer att inbjudas till nästa styrelsemöte Feb.19.  
 
 Referensgruppen kommer att inbjudas till nytt möte Mars 6. 
 Minnesanteckningar från mötet 2013-11-28 lägges ut på hemsidan. 
  
  
  
§10 Medlemmar 
 385 hushåll. 
 
 
§ 11 Övriga frågor 
 Budget för 2014 godkändes utvisande en vinst på SEK 210:- 
 

Behovet av en ”historik”, vad Byalaget arbetat med genom åren, diskuterades. Beslöts att 
Ingegerd Höglund kontaktar Christina Rothman och att diskussionen skall fortsätta i 
referensgruppen.   
 
Diskussionen med Magnus Pärsson om hur samarbetet och byalagets representation av 
Hjärupsborna skall ske i framtiden hölls i en positiv anda dock utan att komma framtill en 
slutlig lösning. Denna diskussion måste fortsätta i alla möjliga forum.   

  
 
§ 12 Mötet avslutas 
 Ordföranden avslutade mötet.  
 
 
 
Justeras: 
 
  

 

Lars-Göran Mattisson Ingegerd Höglund 

 

 

                                                                   

Vid protokollet: 

 

 

 

 



 

Claes Bruce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


